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内容概要

本书提供了GRE考试的基本信息，书中的章节详细介绍了考试的各个部分；除此以外，《GRE考前冲
刺最新题库》还提供了模拟试题。
在理想情况下，你最好在参加GRE考试前至少三至四周阅读《GRE考前冲刺最新题库》。
我们发现，成绩上升幅度最大的考生就是那些在几周时间内不懈努力的考生。
如果你觉得自己在苦苦挣扎，请试着将受挫感降到最低程度。
另外，就算一切顺利，你也不要过于自信。
下一页的GRE复习计划表将帮助你有效地管理时间，在准备过程中有的放矢。
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章节摘录

　　The Issue Task allows you to choose one of two given issues， and then writea short essay supporting your
position on that issue. Although you cannotbe certain what the issue choices will be in advance， some examples
of issueprompts are provided later in this chapter so that you can get an idea of thetype of issue that is likely to
appear. The topics presented are usually of generalpublic interest. You are expected to think clearly and critically
about the topicand create a thoughtful， well-reasoned essay supporting your position. There isnever a "correct"
answer. Your task is simply to write a good essay from whateverperspective you choose.
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